

有關：飛機噪音簽名

日期： 01-07-2011

	簽名數目
T 1	47
T 2	13
T 3	13
T 5	17
T 6	26
T 7	16
T 8	18
T 9	21
T 10	28
T 11	37
T 12	25
T 13	22
T 15	44
T 16	18
T 17	15
T 18	14
T 19	15
T 20	13
T 21	30
T 22	31
T 23	52
T 25	22
T 26	18
T 27	42
T 28	12
T 29	19
T 30	21
T 31	144

總數：**793**

飛機噪音影響珀麗灣，豈能坐視不理！向政府要求

- ✧ 加快進行更改/調整飛機航道的安排，以減低飛機噪音對馬灣的影響
- ✧ 提供/公開資料(NEF25 等量線)確定馬灣所承受的飛機噪音，並未超過住宅區域的標準
- ✧ 制定/加強罰則以有效阻嚇違規的航機造成噪音滋擾
- ✧ 採取有效措施大幅增加使用香港國際機場的航機中第四章低噪音航機的比例
- ✧ 提出具體有效的噪音消滅方案(不論臨時或永久)，在短時間內解決馬灣居民受航機噪音滋擾的問題。

How Can We Neglect the Aircraft Noise Pollution which Seriously Affects Park Island? – Request the Hong Kong Government to

- ✧ Adjust the flight route to reduce the noise nuisance to Ma Wan residents
- ✧ Provide relevant the information (e.g., Noise Exposure Forecast (NEF) 25 contour) to ensure the existing aircraft noise meet the standard for residential areas
- ✧ Set up or tighten the penalties to those airlines which violates the regulations over noise nuisance
- ✧ Implement effective measure to significantly increase the ratio of Chapter 4 low noise aircraft operating within Hong Kong
- ✧ Conduct both temporary and long-term effective measures to stop Ma Wan aircraft noise problem as soon as possible.

單位 Unit	簽名 Signature	單位 Unit	簽名 Signature
			Chris
	Annie Lam		Walter
			Rachel
			Law

日期 DATE : 25/6/2011 - 1/7/2011

30 簽名 + 17 名 珀麗灣第四屆業主委員會 4th Owners' Committee of Park Island
 共 47 名